

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: NATIONAL ALUMINIUM INDUSTRIAL Date: 12-05-2022 11:31:08 AM Subject: Disclosure of moving company offices</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الوطنية لصناعات الالمنيوم التاريخ: AM 11:31:08 2022-05-12 الموضوع: افصح نقل مكاتب الشركة</p>
<p>Date: 11/5/2022 Number: 203/2022 Gentlemen/ respected Securities Commission Subject: moving company offices After Greetings With reference to the above subject, please note that the company's management offices will be moved from our current location to the new location in Dahiyat Al-Yasmeen - Al-Shoura Street - Abu Nassar Commercial Complex, Building No. 41, as of Saturday morning, corresponding to 14/5/2022. Below are the new phone numbers: • Telefax 06-4370565 / 06- 4370567 / 06-4370561 And accept with much respect General Director Hashem Ibrahim Haj Hasan</p>	<p>التاريخ: 2022/5/ 11 الرقم: 2022/203 السادة/ هيئة الاوراق المالية المحترمين الموضوع: نقل مكاتب الشركة تحية طيبة و بعد إشارة الى الموضوع اعلاه يرجى العلم بأنه سيتم نقل مكاتب ادارة الشركة من موقعنا الحالي الى الموقع الجديد في ضاحية الياسمين - شارع الشورى - مجمع ابو نصار التجاري عمارة رقم 41 وذلك اعتبارا من صباح يوم السبت الموافق 2022/5/14 . تاليا ارقام الهواتف الجديده :- • تلفاكس 06-4370565 / 06-4370567 / 06-4370561 و إقبلوا وافر الإحترام المدير العام هاشم ابراهيم الحاج حسن</p>
<p>11-05-2022</p>	<p>11-05-2022</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Thaer Samir Abdalrahim Alakhras</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Thaer Samir Abdalrahim Alakhras</p>